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Jelenleg magán-állatorvosként Őrbottyánban állatorvosi rendelőt működtetek. Korábban néhány évig

hatósági állatorvosként dolgoztam a Váci Kerületi Főállatorvosi Hivatalban, és ügyvezető igazgató 

voltam egy kereskedelmi szolgáltató kft-nél. Ezek előtt hat évet dolgoztam vegyes praxisban egy 

Hajdú-Bihar megyei kisvárosban.

Bár korábban nem vállaltam tisztséget a kamarában most úgy gondolom, hogy néhány olyan fontos 

témakörben amelyek az utóbbi időben állatorvosi munkánk során egyre aktuálisabbá váltak kellő 

ismerettel, és tapasztalattal tudnám képviselni támogatóimat.

A Pest Megyei Állatorvosi Kamara eddigi munkájával, jövőbeli céljaival egyet értek. 

Mindezek mellett fontosnak tartom a környezettudatosságot munkánk során. Kellő támogatottság és 

igény esetén segíteni fogom a praxisokat, hogy  ez egyik fő szemponttá váljon minél több helyen a 

gyakorlati munka során is.

Egy egységes, országos szintű ügyeleti rendszer mind nekünk állatorvosoknak mind pedig az 

állattartóknak előnyös és nélkülözhetetlen. Ennek kidolgozását, és megvalósítását én is fontosnak 

tartom, igény esetén részt veszek benne.

Mivel a szolgáltatás színvonalát emeli, és egyben a praxisok értékesítésének is az alapja a korábban 

már elindított önkéntes praxis minősítési rendszer, hasonlóképpen fontosnak tartom további 

népszerűsítését, az abban részt venni szándékozók támogatását.

Úgy gondolom, hogy a megyénkben korábban elindult kedvező folyamatok folytatásában, és a 

kamara előtt álló új kihívások megvalósításában vezetőségi tagként, és pest megyei küldöttként 

megfontoltan, és kellő határozottsággal tudnám képviselni megyei kollégáimat. A mostani városi 

kisállatcentrikus, és a korábbi vidéki vegyes praxisú állatorvosi munkám során szerzett 

tapasztalataimra alapozva pedig országos küldöttként tudnám segíteni a kamara munkáját.


